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REFERAT 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 18.02.2015 på personalerummet 
kl. 18:00 – 19:00 spisning – møde kl. 19:00 – 21:00 

  

Nr. Emne Bemærkninger 
01 Godkendelse af referat 

16.12.2014 
 

Udsat 

02 Status på lektiecafe 
 

Lektiecafe kaldes på Stengård Skole TOF (træning og 
fordybelse). Rammen for TOF følger Gladsaxe kom-
munes vejledning af 28. august 2014. 
I børnenes skemaer skal TOF fremgå tydeligt. Der er 
oprettet skemabrikker til formålet, men der er tekniske 
udfordringer i forhold til skemaet generelt der spæn-
der ben for at få TOF brikken ind i skemaet.  
Pt. kan forældrene fravælge TOF via kontaktperso-
nen. Der arbejdes på at lave et afmeldingssystem via 
ForældreIntra. 
På de fleste årgange er TOF bl.a. placeret i det tids-
rum hvor teamet holder teammøde med dækning fra 
et andet team. Der arbejdes på en anden model for 
næste skoleår. 

03 Økonomistatus 
 

Udsat 

04 Værdigrundlag (fortsat) 
 

Orientering om den videre proces. Har været til høring 
hos personalet. Tilbagemeldingen har gået på profilen 
mangler mere fokus på faglighed og fælleskaber og 
det gode skolehjemsamarbejde. Sætningen vedr. ta-
lenter har fået mange kommentarer – skal blive tydeli-
gere. 
Næste trin er at diskutere de nye input i skolebestyrel-
sen. Ledelsen kommer med et oplæg på næste skole-
bestyrelsesmøde. 
Her efter skal ledelsen laver en handleplan for at opnå 
målene.  



05 Mobiltelefon (relevansen i at 
mobiltelefon brug bliver va-
retaget af den gruppe der 
varetager politik om it) 
 

Udsat. IT-etikken for skolen tages op på næste møde, 
som afsæt for diskussionen. 

06 Orientering om salatbar 
 

På et tidspunkt blev der lavet en fælles menu for hele 
Gladsaxe kommune på skole kantineområdet. En om-
kostning blev at salatbaren ikke kunne gennemføres.  
Herudover er der for få personer i kantinen til at kunne 
lave en salatbar. 
Når kapaciteten sættes op i kantinen vil det afprøves 
at gennemføre salatbaren igen.  
Hvordan hænger økonomien sammen ved en øget 
kapacitet? 

07 Meddelelser    
a) eleverne                         
b) lærere og pædagoger  
c) ledelsen 

 

b) I indskolingen er der lidt mere ro på 1. og 3. klas-
serne. 0. klasserne er der ro på. 2. klasserne er un-
derbemandet. Lærerne åbner klasserne kl. 7.50. Sko-
ledagen starter kl. 8.00. 
c) Åbenhus arrangement var en succes. 63 indmeldte 
børn, heraf 39 distrikts børn.  
Ansat en ny faglig leder til mellemtrinnet. Erfaren le-
der fra Bornholm med it profil. 
Mere tid til strategi fordi driften fylder mindre. 

08 Evt. 
 

Forslag om oplæg vedr. livsmod til forældrene. Op-
lægsholder Per Schultz Jørgensen. Forslag om at ar-
rangere oplæg til forældrene et par gange om året. 
Evt. få udskolingens elever engageret i emnet. Plan-
lægges ultimo april. 
Toiletter og renovering. Intet nyt siden december. Sø-
ren følger op. 
Helhedsprojekt vedr. de fysiske rammer afventer at 
blive taget op. 
Vi skal videre med principperne næste gang. 
Konstateret lussingesyge hos elev i udskolingen. 
Tilbagemelding fra ledelsen ved intra henvendelser 
skal prioriteres. 
Interaktive tavler i lokaler der mangler i indskolingen 
(der mangler 6 stk.). Der tages stilling når budget 
2015 er på plads. Pt. for store lønomkostninger, der 
skal afklares først. 
Hjemkundskabslokalet mangler oprydning og rengø-
ring. 
Mellemtrin og udskolings gange renoveret og skabe 
væk. Manglende kommunikation til eleverne om hvor 
de skal hænge overtøj. 
Hvordan tager skolebestyrelsens medlemmer imod 
henvendelser fra andre forældre. Svaret vendes med 
resten af bestyrelsen før endeligt svar gives. Der sva-
res på vegne af hele bestyrelsen. 
Hængelåse til iPadskabe mangler hos nogle. Koster 
skolens dyrt ved tyveri. Opfordring til at henvende sig 
direkte til de forældre der mangler. 
NNC skal være væk 1. maj. Overvejelser vedr. at lave 
byggepladsen om til en afsætningsplads for forældre 
og børn for at lave en sikre trafikvej om morgenen. 



 


